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PROTOKOLL
2020-10-13

    Möte IF Vikens ungdomssektion

Plats: Vikenborg
Tid: 19.30

Närvarande: Magnus Wallin (MW) P/F10 sammankallande
Sarah Johansson (SJ) P/F10
Peter Thorpman (PT) P09
Rudi Martinsen (RM) P07 / Målvaktsskolan
Maria Lindberg Engberg (ML) F08
Magnus Sahlin (MS) P08
Philip Palmaer (PP) P/F13/14

Anmält förhinder: Josefin Englund (JE)

Delges: De närvarande

1. Inledning
 MW inleder mötet med att hälsa alla välkomna och särskilt då nya ledamoten PP.      
 Nybryggt kaffe serveras.

2. Dagordning
 Dagordningen fastställs med övriga frågor som läggs till som punkter.

3. Sekreterare
MS utses till sekreterare för mötet

4. Information om möten
 SJ och MW redogör för sitt deltagande på styrelsens möte. Initiativet med en US 

mottogs positivt i styrelsen. SJ och MW informerade styrelsen om US:ens struktur, 
roller och uppgifter. Man klargör också vilka roller som gäller vid olika 
arrangemang i föreningen och vad som US kan tänkas bidra och inte bidra med vid 
desamma. Styrelsen berättar att US ska klubbas på  IF Viken höstmöte.

5. Tider i bollhall och konstgräs
 PT informerar om insamlandet av önskemål från ungdomslag och ev. samordning 

med seniorlag. PT och MS ämnar reda ut detta på söndag. MS informerar om sitt 
deltagande i kommunens ”fördelningsmöte” och redogör kort för Vikens tider. 
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6. Beslut tas om att  ställa in US:ens planerade samkväm, då styrelsen har för avsikt att 
genomföra en ledarträff samma datum.

7. Lagsammansättningar
Diskussion om flickor 11 år. Spelar tjejer i samma ålder i två olika lag, varav ett med 
killar? Finns det möjlighet till att träna samtidigt? Diskussion förs allmänt om när 
och hur man delar på flickor och pojkar i ungdomslagen. Kan man ha ett gemensamt
flicklag för mer än en åldersgrupp? Målsättningen är att alla som vill ska få spela 
fotboll, men hur hanterar man uppdelningen efter kön och ålder på bästa sätt? 
Behövs det en policy för hur Viken hanterar tjejer som vill spela i killag?

8. P06
RM redogör för läget kring P06 och deras samarbete med IFK Åmål. Det 
”gemensamma” laget har börjat träna ihop och var 18 st på första träningen. Tränare
i laget är Roger Lehtonen och Ulf Godtman.  Styrelsen bör säga sitt om detta 
samarbete.

9. 9-manna-mål
 MS och PT ska kontakta  Åmåls kommun angående möjligheten att få 9-manna-mål 

på Hanebol och konstgräset

10. Laget.se
 RM kollar upp möjligheten för US att få en egen sida på laget.se. MW kontaktar 

Anders Härd för en admininloggning. Chatfunktionen aktiveras för effektivare 
kommunikation inom US.

11. Spel i Värmland och Dalsland
 RM och MW samlar in önskemål om vilka lags om vill deltaga i Värmlandsserier 2021

och vilka skäl man har för detta. ML berättar om sina erfarenheter av att försöka få 
spela med ett lag i Värmland. PP väcker också tankar om en internliga som kan lösa 
en del problem med för få lag i vissa serier, om t.ex. spel i Värmland inte kan 
genomföras av olika anledningar. Ett exempel är ”Alltid något-ligan”.

12. Sanering av Hanebolsboden
  MS och PT kallar till ”sanering” av materialboden på Hanebol.

13. Matchställ
 ML tar upp frågan om matchställ och om möjligheten till mörka shorts för tjejlagen. 

Ingen har något att invända mot detta och koordination vid inköp får i så fall göras.

14. Nästa möte
 Nästa möte äger rum tis. 3 november kl. 18.30 på Vikenborg.
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15. Mötets avslutande
 Mötet avslutas.

 

Vid protokollet justeras

Magnus Sahlin Magnus Wallin
sekreterare sammankallande


